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omdat onze gemeente ook morgen leefbaar moet zijn 
 
 
Aan:  het college van de gemeente Tynaarlo 
 Kornoeljeplein 1 
 9481 AW Vries 
 
 

Betreft: verduidelijking positie inzake GAE 

Datum: 14-07-2020 

 

Geacht College, 

Zoals u weet is de fractie van Leefbaar Tynaarlo uiterst bezorgd over de ontwikkelingen rondom 
Groningen Airport Eelde. De overdracht van de aandelen van de stad Groningen aan FB 
Oranjewoud voor 1 euro heeft bij ons veel wantrouwen gewekt ten aanzien van de onderliggende 
motieven van betrokkenen om dit te doen. Nu ook de gemeente Assen haar aandelen gaat 
aanbieden aan de aandeelhouders en FB Oranjewoud in weerwil van het eerst ingenomen 
standpunt spoorslags aangaf interesse te hebben in de aandelen van ook Assen, wordt ons 
wantrouwen verder gevoed. 

Niet voor niets vroegen wij u om alle informatie op tafel te leggen en de raad in alle openheid te 
laten delen in de informatie. Deze behoefte wordt nu eens temeer van grote importantie, vooral nu 
FB Oranjewoud laat doorschemeren wat de ware oorsprong van haar belangen in GAE zijn. 

Onze fractie heeft zich al langer afgevraagd wat een door en door Friese investeringsmaatschappij 
beweegt naar ons GAE. Wat ons betreft zijn dat twee belangen. Ten eerste is dat het gebruik van 
ons GAE als militair vliegveld. De F16’s en F35’s zijn nu gestationeerd op vliegveld Leeuwarden. 
De grootste ergernis van inwoners aldaar is het lawaai van het militaire vliegverkeer. Het opstijgen 
en landen van deze vliegtuigen veroorzaken veel overlast, ook bij oefeningen tijdens de nachtelijke 
uren. Als FB Oranjewoud het militaire vliegverkeer kan verleggen naar GAE is Friesland spekkoper 
en krijgen wij alle lawaai. 

Verplaatsing zou wellicht banen kunnen opleveren voor Tynaarlo, maar het is zeer goed denkbaar 
dat het grootste deel van het personeel in Leeuwarden blijft wonen, want binnen een uur rijden is 
men in Eelde. Het levert dus weinig op, behalve veel lawaai en luchtvervuiling. 

De verplaatsing van het militaire verkeer van Leeuwarden naar Eelde levert de Friezen tevens een 
grote mogelijk in de energietransitie, waardoor zij een enorme voorsprong kunnen nemen. Dat zou 
een tweede motief kunnen zijn. 

In de zienswijze van GAE op de luchtvaartnota wordt aangegeven dat de exploitatie alleen 
betaalbaar kan zijn als de rijksoverheid meebetaalt en zorgt dat GAE onderdeel wordt van de 
Schiphol Groep of alle regionale luchthavens onder dezelfde voorwaarden kunnen werken. Er 
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wordt gesteld dat van “marktwerking geen sprake kan zijn” als de regering niet ingrijpt. Allerlei 
argument voor efficiënt gebruik van de luchthaven worden voorgespiegeld.  

Als klap op de vuurpijl wordt de suggestie gedaan het vliegveld te exploiteren als militair vliegveld, 
maar dan moeten de openingstijden wel even verruimd worden. 

Onze vragen: 

1. Ben u zich bewust dat GAE het gebruik als militair vliegveld voorstelt aan onze Minister? 
2. Deelt uw college deze mening? Of wel: is het college een voorstander van het gebruik van 

GAE als militair vliegveld? 
3. Behoort het gebruik als militair vliegveld tot het scenario voor de toekomst van GAE? 
4. Is de zienswijze van GAE op de luchtvaartnota gedeeld met alle aandeelhouders en 

namens hen verzonden? 
5. Is de energietransitie deel de toekomstscenario’s van GAE? 

 

Namens de fractie van Leefbaar Tynaarlo, 

Jurryt Vellinga, fractievoorzitter 
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